



Mødedato: 14/3-2018
Mødested: IC, Rikkes Kontor
Mødeemne: INT-Bånd-møde

Deltagere: Mette Glerup Thomsen, Rikke Korgaard Præstegaard, Steen Weisner, Jesper Qvistgaard, Rikke Nielsen

Referat fra møde den 14/3-2018:

1. Ansøgerdata (Jesper)

Vi har netop fået non EU tal sendt rundt og da disse ikke gav mening i forhold til de tidligere fremsendte lister over potentielle scholarship-modtagere, bad vi Nurcan om et nyt træk – dette har givet et andet billede. Der er altså stadig visse udfordringer ift. at få korrekte tal.

Igen stemte data ikke overens. Det aftaltes, at Rikke kontakter Lone Urbak om dette. Der er en forventning til, at der ellers er fod på processen omkring datapakker for de kommende år - jf. den proces som Dorte Føns arbejder med.

2. Orientering fra Mini M&R og AUGO –gruppen (Steen)

- Det store fokus er persondataforordning og forvaltning af data herunder anonymisering af data.
- Medlem fra ST til mini M&R-gruppen bør overvejes. Der evalueres p.t. på sidste års aktiviteter og taler om planlægning af næste års aktiviteter.
- Kina-strategi - afrapportering på Weibo og WeChat aktiviteter. Rigtig godt støttet af Sarah. I gang med at se om vi kan finde nogle kinesiske alumner som vi kan lave historier.
- Gennemgang af planer for 2018 - ikke konkrete planer endnu.
- LPDP - genansøgning på vej til at komme på deres liste. Mest STEM-fag.
- Fastholdelseskommunikation i løbet af foråret og der taltes om hvem der gør hvad. God struktur.

Steen har sendt referat fra Mini M&R, som er vedhæftet denne mail.





3. **Ny Persondataforordning og udsendelse af beviser (Rikke)**
INT drøftede kort, hvordan udsendelse af "transcripts of records" til udvekslingsstuderende foregår. Der er p.t. opmærksomhedspunkter ift. EU's Persondataforordning. Generelt sendes beviser med mail og ikke til en AUmail, da den studerende ikke længere har denne, når de ikke længere er på udveksling på AU.

Det blev aftalt, at Rikke afklarer følgende:

- Navn, AU og merit - må det sendes til en "ikke AU mail"?
- AU mail - kan de beholde den fremadrettet - fx 1/2 år efter endt udvekslingsophold?
- Er studienummer og AU-identitet personfølsom information eller må det gerne stå på et bevis?

Det er muligt at vende tilbage med klar information på ovenstående efter 16/4.

4. **Feedback fra UFU-møde den 12/3-2018 (Rikke)**

Vi behandlede mandag den 12/3 "International Rekruttering" på et Uddannelsesudvalgsmøde – en forbehandling inden punktet skal på Uniled den 25/4. Det er Berits ønske, at punktet på Uniled udskydes til en senere dato, idet Uddannelsesudvalget udtrykte ønske om at igangsætte et grundigere arbejde ift. at lave et oplæg til en handleplan samlet for AU på dette område. Denne handleplan skal være klar inden Uniled-behandlingen.

AU Uddannelse er blevet bedt om at lave et udkast til en internationaliseringsramme/ handleplan, som behandles på Uddannelsesudvalgsmøde, hvorefter prodekanerne tager rammen med hjem på fakulteterne og fylder den ud med fakultetsspecifikke satsninger. Der udtryktes ønske om et ambitiøst indspil fra fakulteterne.

5. **Bordrunde**

METTTE: ST har et stillingsopslag til medarbejder der skal arbejde med rekruttering til digitaliseringsområdet.

STEEN: Fakultetsledelsesseminar, der kun handlede om internationaliserings. Hvor er vi nu og mulige scenarier? Skal op på ledelsesplan og aftagerniveau?

RIKKE K: Der afholdes re-entrymøde på ST & HE med Catalina som proceskonsulent.



JESPER: Jesper kan ikke deltage op medarbejderseminar den 10/4, da han er på ferie.

6. AOB

- Lockout: Orientering til partnere og studerende omkring lock-out - drøftes også på LGU den 16/3. Jesper nævner, at VEST-båndet har lavet en orientering, som er lagt på studieportal. I Det aftaltes, at IU laver et udkast til en fælles mail, som sendes ud til alle partnere, som har udvekslingsstuderende på AU lige nu. Hver partneransvarlig sender mailen ud.
- IU er ved at udarbejde et notat om Dans Int til Arnold, da IU har nogle bekymringer omkring programmet - der er dialog-møde med Arnold den 23/3.
- Peders dataanalyse blev behandlet på UFU den 12/3. Er IU interesseret i en præsentation? Ja, gerne.
- Rikke deltager på INTER-møde torsdag
- Dimensioneringsplan fra Ministerie er ikke ude endnu
- Mette Thunø og Jan Ifversen har forespurgt til, m der kunne være projekter, som deres studerende fra faget - interkulturelle studier (efterår) - kunne udføre på det internationale område. De studerende skal lave en undersøgelse/ analyse og beskrive resultaterne i en rapport. IU overvejer et projekt, som undersøgelser, hvorfor studerende falder fra udveksling, selvom de har fået deres 1. prioritet.